

地址: 九龍紅磡黃埔新村船澳街 99 號地下 1A7

電話: 2994 5459

網址: www.kingsone.com.hk

Code 編號KTC-086

Applicants Information Sheet 申請人資料							
Name 姓名	WILIYAH	Age 年齡	RABBIT 兔 37 LEO 獅子座				
Nationality 國籍	INDONESIAN	Date of Birth 出生日期	1987				
Gender 性別	F	Marital Status 婚姻狀況	MARRIED				
Education 學歷	JUNIOR HIGH	Height 身高	161				
Religion 宗教	MOSLEM	Weight 體重	69				
In the Family No.在家排行	1	Son / Age 兒子數目/年齡	2 / 7.11				
Brother / Sister 兄弟姊妹	1 / 1	Daughter / Age 女兒數目/年齡	1 / 3				
Address 地址							

Working Experience 工作經驗								
	Willing to learn 願意學習	Knowledge of 略懂	Experienced 有經驗					
Care of Babies 照顧嬰兒			✓					
Care of Toddler 照顧幼兒(1-3)			✓					
Care of Children 照顧小孩(4-12)			✓					
Care of Elderly 照顧長者			✓					
Care of Disabled 照顧殘疾人士	✓							
Care of Bedridden 照顧卧床人士	~							
Care of Pets 照顧寵物	→							
Household Works 家務			✓					
Car Washing 洗車		~						
Gardening 打理花園	✓							
Cooking 烹飪			✓					
Driving 駕駛								

Language Skills 語言能力						
	Good Communication 良好溝通	Can Simple Communication 可簡單溝通	Learning 學習中			
國語 Mandarin		~				
廣東話 Cantonese						
英語 English						

Overseas Experience 海外工作經驗						
Hong Kong	香港					
Singapore	新加坡					
Taiwan	台灣	3				
Malaysia	馬來西亞					
Middle East	中東	5				
Other	其他					
Home Country	原住地					



重要提示 Important Notice

本司所刊之申請者的資料、相片等 只授權本司及第三方合作夥伴展 示,煩請所有查看者不要轉載至任 何未經授權之網絡平台之上;如有 發現本司將保留一切追究權利。

Personal information and photo..etc of our applicant, authorized our company and related third-party partners issue. Please any viewer can't forward applicant personal information and photo to non-authorized online social media. If found, our company will reserve all rights to investigate.

				Prev	ious Dutie	es à	過往工作 1					
Cou	untry 工作地點	S.	AUDI ARAB	ΙΑ		Sala	ary 工資					
	ation 工作期間	2	.007	to 20	12	No.	to Serve 總服務人數					
Nat	ionality 僱主國籍	S	AUDI ARAB	ΙΑ			e of the House 單位i		1000			
Rea	ason to Leave 離職原	_因 F	INISH CON	TRACT		Age	of Adult 成人歲數					
	Care of Babies	照顧嬰	 嬰兒		Mths 月		Care of Toddler	照顧	類幼兒 (1	-3)		Yrs 歲
✓	Care of Children	照顧小	∖孩 (4-12)	5 7	Yrs 歲		Care of Elderly	照顧	長者			Yrs 歲
	Care of Disabled	照顧勞	養疾人士		Yrs 歲		Care of Bedridden	照顧	即床人	±		
	Care of Pets	照顧寵	 			✓	Household Works	家務	· S			
	Car Washing	洗車					Gardening	打理	[花園			
✓	Cooking	烹飪					Driving	駕駅	<u></u>			
				Prev	ious Dutie	es à	B往工作 2					
Cou	 Intry 工作地點	T.	AIWAN				ary 工資					
	ation 工作期間	2	2016	to 20	19		to Serve 總服務人數					
	ionality 僱主國籍		AIWAN	20			e of the House 單位i		500			
	ason to Leave 離職原	因 F:	INISH CON	TRACT			of Adult 成人歲數	41/				
	Care of Babies	照顧嬰	基 兒		Mths 月		Care of Toddler	照顧	動兒 (1	-3)		Yrs 歳
			\孩 (4-12)		Yrs 歲	✓	Care of Elderly		長者		6	Yrs 歲
			養疾人士		Yrs 歳		Care of Bedridden		11.			
	Care of Pets	照顧新				✓	Household Works	家務				
	Car Washing	洗車					Gardening		世花園			
✓	Cooking	烹飪					Driving	駕縣	ŧ			
✓	Cooking	烹飪		Prev	ious Dutie	es ¾	Driving	駕縣	Ł			
✓ Col		烹飪		Prev	ious Dutie	1	Driving 過往工作 3	駕駒	ė.			
	untry 工作地點	烹飪			ious Dutie	Sala	Driving 過往工作3 ary 工資		ė.			
Dur	untry 工作地點 ration 工作期間	烹飪		Prev	ious Dutie	Sala No.	Driving 過往工作 3 ary 工資 to Serve 總服務人數		ŧ			
Dur Nat	untry 工作地點				ious Dutie	Sala No. Size	Driving 過往工作3 ary 工資					
Dur Nat	untry 工作地點 ation 工作期間 ionality 僱主國籍 ason to Leave 離職原區	因	基 启.			Sala No. Size	Driving 過往工作 3 ary 工資 to Serve 總服務人數 e of the House 單位語 of Adult 成人歲數	面積		-3)		Yrs 歳
Dur Nat	untry 工作地點 ration 工作期間 ionality 僱主國籍 ason to Leave 離職原 Care of Babies	因照顧嬰			Mths 月	Sala No. Size	Driving B往工作 3 ary 工資 to Serve 總服務人數 e of the House 單位ine of Adult 成人歲數 Care of Toddler	面積 照 照 履	頁幼兒 (1	-3)		Yrs 歲 Yrs 歳
Dur Nat	untry 工作地點 ation 工作期間 ionality 僱主國籍 ason to Leave 離職原 Care of Babies Care of Children	因 照顧嬰 照顧小	卜孩 (4-12)		Mths 月 Yrs 歲	Sala No. Size	Driving 過往工作 3 ary 工資 to Serve 總服務人數 e of the House 單位語 of Adult 成人歲數 Care of Toddler Care of Elderly	面積照雇照雇	到 到 到 員 長 者			Yrs 歲 Yrs 歲
Dur Nat	untry 工作地點 ration 工作期間 ionality 僱主國籍 ason to Leave 離職原 Care of Babies Care of Children Care of Disabled	因 照顧 照顧 照顧 照顧	\孩 (4-12) 養疾人士		Mths 月	Sala No. Size	Driving B往工作 3 ary 工資 to Serve 總服務人數 e of the House 單位ine of Adult 成人歲數 Care of Toddler	面積 照雇 照雇	到幼兒 (1 頁長者 質卧床人:			
Dur Nat	untry 工作地點 ration 工作期間 ionality 僱主國籍 ason to Leave 離職原 Care of Babies Care of Children Care of Disabled Care of Pets	五 照顧 照顧 照顧 照顧 照顧 照顧 照顧	\孩 (4-12) 養疾人士		Mths 月 Yrs 歲	Sala No. Size	Driving B往工作 3 Bary 工資 to Serve 總服務人數 of the House 單位ing of Adult 成人歲數 Care of Toddler Care of Elderly Care of Bedridden Household Works	面積 照 照 照 履 家 彩	到幼兒 (1 質長者 質卧床人:			
Dur Nat	untry 工作地點 ration 工作期間 rionality 僱主國籍 reason to Leave 離職原因 Care of Babies Care of Children Care of Disabled Care of Pets	因 照顧 照顧 照顧 照顧	\孩 (4-12) 養疾人士		Mths 月 Yrs 歲	Sala No. Size	Driving B往工作 3 ary 工資 to Serve 總服務人數 e of the House 單位in e of Adult 成人歲數 Care of Toddler Care of Elderly Care of Bedridden	面積 照 照 照 履 家 彩	自幼兒 (1 質長者 質卧床人: 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質			
Dur Nat	untry 工作地點 ation 工作期間 ionality 僱主國籍 ason to Leave 離職原 Care of Babies Care of Children Care of Disabled Care of Pets Car Washing	因 照顧夕 照顧 照顧 照 照 順 照 順 第 洗 車 第 洗 車 第	\孩 (4-12) 養疾人士	to	Mths 月 Yrs 歲 Yrs 歲	Sala No. Size	Driving B往工作 3 ary 工資 to Serve 總服務人數 e of the House 單位in e of Adult 成人歲數 Care of Toddler Care of Elderly Care of Bedridden Household Works Gardening Driving	面積 照 照 照 照 服 家 打 理	自幼兒 (1 質長者 質卧床人: 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質			
Dur Nat Rea	untry 工作地點 ation 工作期間 ionality 僱主國籍 ason to Leave 離職原 Care of Babies Care of Children Care of Disabled Care of Pets Car Washing Cooking	因 照顧夕 照顧 照顧 照 照 順 照 順 第 洗 車 第 洗 車 第	\孩 (4-12) 養疾人士	to	Mths 月 Yrs 歲	Sala No. Size Age	Driving B往工作 3 ary 工資 to Serve 總服務人數 e of the House 單位in e of Adult 成人歲數 Care of Toddler Care of Elderly Care of Bedridden Household Works Gardening Driving	面積 照 照 照 照 服 家 打 理	自幼兒 (1 質長者 質卧床人: 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質			
Durr Nat Rea	untry 工作地點 ation 工作期間 ionality 僱主國籍 ason to Leave 離職原 Care of Babies Care of Children Care of Disabled Care of Pets Car Washing Cooking	因 照顧夕 照顧 照顧 照 照 順 照 順 第 洗 車 第 洗 車 第	\孩 (4-12) 養疾人士	to	Mths 月 Yrs 歲 Yrs 歲	Sala No. Size Age	Driving	面積照照照家打駕	自幼兒 (1 質長者 質卧床人: 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質			
Nati Rea	untry 工作地點 ation 工作期間 ionality 僱主國籍 ason to Leave 離職原 Care of Babies Care of Children Care of Disabled Care of Pets Car Washing Cooking	因 照顧夕 照顧 照顧 照 照 順 照 順 第 洗 車 第 洗 車 第	\孩 (4-12) 養疾人士	Prev	Mths 月 Yrs 歲 Yrs 歲	Sala No. Size Age Sala No.	Driving B往工作 3 ary 工資 to Serve 總服務人數 e of the House 單位in e of Adult 成人歲數 Care of Toddler Care of Elderly Care of Bedridden Household Works Gardening Driving	面積照照照家打點	自幼兒 (1 質長者 質卧床人: 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質			
Nat Rea Cou Dur Nat	untry 工作地點 ration 工作期間 rionality 僱主國籍 reason to Leave 離職原題 Care of Babies Care of Children Care of Disabled Care of Pets Car Washing Cooking untry 工作地點 ration 工作期間	因 照顧嬰 照顧所願願照照 照顧 照顧 照顧 那 無 重 犯 是 我们就是我们就是我们就是我们就是我们就是我们就是我们就是我们就是我们就是我们就是	\孩 (4-12) 養疾人士	Prev	Mths 月 Yrs 歲 Yrs 歲	Sala No. Size Age Sala No. Size	Driving Driving Driving Driving To Serve 總服務人數 of the House 單位可 of Adult 成人歲數 Care of Toddler Care of Elderly Care of Bedridden Household Works Gardening Driving Driving The Adult Adaptive A	面積照照照家打點	自幼兒 (1 質長者 質卧床人: 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質			
Nat Rea Cou Dur Nat	untry 工作地點 ation 工作期間 ionality 僱主國籍 ason to Leave 離職原 Care of Babies Care of Children Care of Disabled Care of Pets Car Washing Cooking untry 工作地點 ation 工作期間 ionality 僱主國籍	因 照顧嬰 照顧所願願照照 照顧 照顧 照顧 那 無 重 犯 是 我们就是我们就是我们就是我们就是我们就是我们就是我们就是我们就是我们就是我们就是	(4-12) 養疾人士 覆物	Prev	Mths 月 Yrs 歲 Yrs 歲	Sala No. Size Age Sala No. Size	Driving	面積 照照 察 打 駕 種 種 種 種	自幼兒 (1 質長者 質卧床人: 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質 質	£		
Nat Rea Cou Dur Nat	untry 工作地點 ation 工作期間 ionality 僱主國籍 ason to Leave 離職原 Care of Babies Care of Children Care of Disabled Care of Pets Car Washing Cooking untry 工作地點 ation 工作期間 ionality 僱主國籍 ason to Leave 離職原	因 照 照 照 照 照 照 顧 顧 車 配 配 配 配 配 配 配 配 配 配 配 配 配 配 配 配 配	(4-12) 養疾人士 覆物	Prev	Mths 月 Yrs 歲 Yrs 歲	Sala No. Size Age Sala No. Size	Driving B往工作 3 ary 工資 to Serve 總服務人數 e of the House 單位in e of Adult 成人歲數 Care of Toddler Care of Elderly Care of Bedridden Household Works Gardening Driving B往工作 4 ary 工資 to Serve 總服務人數 e of the House 單位in e of Adult 成人歲數	面	到 (1 頁長者 頁卧床人 頁 野花園 世	£		Yrs 歳
Nat Rea Cou Dur Nat	untry 工作地點 ation 工作期間 ionality 僱主國籍 ason to Leave 離職原 Care of Babies Care of Children Care of Disabled Care of Pets Car Washing Cooking untry 工作地點 ation 工作期間 ionality 僱主國籍 ason to Leave 離職原 Care of Babies	因 照 照 照 照 照 照 顧 顧 和 照 顧 顧 和 所 顧 和 和 明 顧 和 和 和 和 和 和 和 和 和 和 和 和 和 和 和	N孩 (4-12) 遂疾人士 置物 嬰兒	Prev	Mths 月 Yrs 歲 Yrs 歲 ious Dutie	Sala No. Size Age Sala No. Size	Driving	面積 照照家打駕 積 照照照	類幼兒 (1 類形床人: 野花園 世	-3)		Yrs 歲 Yrs 歲
Nat Rea Cou Dur Nat	untry 工作地點 ation 工作期間 ionality 僱主國籍 ason to Leave 離職原 Care of Babies Care of Children Care of Pets Car Washing Cooking untry 工作地點 ation 工作期間 ionality 僱主國籍 ason to Leave 離職原 Care of Babies Care of Children	因 照 照 照 照 照 照 顧 顧 和 照 顧 顧 和 所 顧 和 和 明 顧 和 和 和 和 和 和 和 和 和 和 和 和 和 和 和	以 (4-12)	Prev	Mths 月 Yrs 歲 Yrs 歲 ious Dutie	Sala No. Size Age Sala No. Size	Driving	面積 照照家打駕 積 照照照	動兒 (1 質長素) 野花園 製幼兒 (1 質幼兒 (1 質色)	-3)		Yrs 歲 Yrs 歲
Nat Rea Cou Dur Nat	untry 工作地點 ation 工作期間 ionality 僱主國籍 ason to Leave 離職原 Care of Babies Care of Children Care of Disabled Care of Pets Car Washing Cooking untry 工作地點 ation 工作期間 ionality 僱主國籍 ason to Leave 離職原 Care of Babies Care of Children Care of Children Care of Disabled	因 照 照 照 照 洗 烹	以 (4-12)	Prev	Mths 月 Yrs 歲 Yrs 歲 ious Dutie	Sala No. Size Age Sala No. Size	Driving Drivi	面 照照家打駕 積 照照照家	動兒 (1 質長素) 野花園 製幼兒 (1 質幼兒 (1 質色)	-3)		Yrs 歲 Yrs 歲

	Other Question 其他問題						
		Yes 是	No 否				
1.	Do you eat pork? 你會否食豬肉?		~				
2.	Accept Day-off not on Sunday? 接受假日不在星期日?	~					
3.	Sharing a room with babies / children / elder? 你願意和小孩/嬰兒/長者同房嗎?	✓					
4.	Are you afraid of dog or cat? 你會害怕狗或貓?	√					
5.	Do you smoke? 你會抽煙嗎?		~				
6.	Do you drink alcohol? 你會喝酒嗎?		~				
7.	Have you any prolonged illnesses / undergone surgery? 你有任何長期的疾病/做過手術嗎? If Yes 如有:		*				
8.	Can you take care of dogs, cats and other pets? 你可否照顧狗、貓及其他寵物嗎?	√					
9.	Can you accept your holiday to be arranged on weekday sometimes? 你願意在特別情況下,於閒日放假嗎?	~					
10.	Can you promise not to invite anyone go to the employer's home without the permission of your employer? 你答應在沒有僱主同意下不可帶任何人到僱主家中?	√					
11.	Can you promise not to use telephone during your working hours? 你答應在工作時間內盡量不使用電話?	~					
12.	Are you willing to negotiate with your employer about your holiday return home time? 你願意在假日時與僱主協商回家時間?	✓					
13.	Are you willing cut short hair or bind up hair, not make-up and not nail polish to working? 你願意在工作期間剪短頭髮或束頭髮,不化妝及不塗指甲油?	✓					

Declaration by Applicant

I agree and will be responsible for any publication of above information. I hereby confirm that all information and answer give to me is to the best of my knowledge. "The applicant gives all information with No responsibility holding by our company."

"以上資料由申請者提供,任何法律責任與本公司無關。"